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Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 28. §-ának (4) bekezdése alapján „A Covid-
19 elleni oltások engedélyezéséről és választhatóságáról” címmel a mellékelt határozati javaslatot
kívánom benyújtani. 



...../2021. (.....) OGY határozat 

A Covid-19 elleni oltások engedélyezéséről és választhatóságáról

Az  Országgyűlés  az  élet-  és  vagyonbiztonságot  veszélyeztető,  tömeges  megbetegedést  okozó
koronavírus-világjárvány  hátrányos  következményeinek  csökkentése,  a  magyar  állampolgárok
egészségének  és  életének  megóvása,  a  lakosság  hatékony  és  gyors  átoltása  érdekében  a
következőkről határoz:

1. Az Országgyűlés felhívja a Kormányt, hogy csak olyan vakcinát hozzon forgalomba, amelyet az
Európai Gyógyszerügynökség (EMA) is megfelelő minőségűnek és hatékonyságúnak tart.

2. Az Országgyűlés felhívja a Kormányt, hogy tartsa be a 2020. június 17-én megszületett uniós
oltóanyag-stratégiában megfogalmazott javaslatokat.

3. Az Országgyűlés felhívja a Kormányt, hogy tegye lehetővé a magyar állampolgárok számára,
hogy kiválaszthassák, mely gyártó oltóanyagával oltsák be őket.

4. Ez a határozat a kihirdetését követő napon lép hatályba.
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Általános indokolás

Magyarországon továbbra is viszonylag alacsony az oltási hajlandóság, aminek egyik legfőbb
oka, hogy a kormány nem tájékoztatja megfelelően a közvéleményt az oltóanyagokról, valamint
az oltási tervről. Ez az oka annak is, hogy nagy a bizalmatlanság az orosz és a kínai gyártók
vakcinájával  kapcsolatban.  Az  Európai  Unió  a  közös  vakcinabeszerzés  keretében  pedig
elsősorban nyugat-európai és amerikai egyesült államokbeli oltóanyagok beszerzésére törekszik,
és e stratégiát korábban a magyar kormány is elfogadta. Mindannyiunk egészsége és a járvány
mielőbbi leküzdése érdekében fontos, hogy csak ellenőrzött, megfelelő minőségű vakcinákkal
oltsák be az embereket. E javaslat ezért arra szólítja fel a kormányt, törekedjen arra, hogy csak
az Európai Gyógyszerügynökség (EMA) által jóváhagyott készítmények kerüljenek forgalomba
hazánkban, és tegye lehetővé, hogy az emberek kiválaszthassák, melyik készítménnyel oltsák be
őket. 
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